
                                            PROTOKOŁ NR XLIV/09 
                     z posiedzenia XLIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 28 września 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 18ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 16 radnych. Pięciu radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 
Pan Władysław Dudzik, Zygmunt Koński, Adam Mickiewicz, Karol Pękul i Andrzej 
Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

   5.  Podjęcie uchwały w sprawie: 
1) udzielenia Powiatowi Wyszkowskiemu pomocy finansowej. 

6.  Zapytania i wolne wnioski. 
7.  Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. ElŜbietę Piórkowską. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw– 0, 
wstrzym. się – 0)  zostali wybrani: 
1. P. Wojciech Kluczyński; 
2. P. Mieczysław Karpiński; 
3. P. Jan Kacperski. 
 
Ad. 5. 
1) Z-ca Burmistrza – P. Adam Mróz poinformował, Ŝe w dniu 25 września 2009 r. do 
Urzędu Miejskiego wpłynął wniosek ze Starostwa Powiatowego w Wyszkowie o podjęcie              
w terminie do dnia 28 września 2009 r. przez Gminę Wyszków, uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej na zadanie pod nazwą „ Wsparcie techniczne powiatowego systemu 
reagowania kryzysowego oraz ratowniczo-gaśniczego w zakresie ratownictwa ekologicznego           
i chemicznego w powiecie wyszkowskim”. Zaproponował, aby szczegóły dotyczące tego 
projektu przedstawił Komendant StraŜy PoŜarnej w Wyszkowie – P. Jacek Woźniak. 
Komendant StraŜy PoŜarnej – P. Woźniak poinformował, Ŝe głównym celem projektu jest 
poprawa bezpieczeństwa mieszkańców powiatu wyszkowskiego poprzez wyposaŜenie                
w specjalistyczny sprzęt ratowniczy jednostek straŜy poŜarnej. Projekt ten zakłada zakup: 

•••• 2 szt. uterenowionych samochodów ratowniczo-gaśniczych z modułem ratownictwa 
chemiczno-ekologicznego ( dla OSP Wólka Lubielska i OSP Rybno); 

•••• 1 szt. samochodu ratowniczo-gaśniczego z funkcją ratownictwa technicznego (dla 
OSP Somianka); 

•••• 1 szt. samochodu uterenowionego kwatermistrzowskiego SKW (dla Komendy 
Powiatowej StraŜy PoŜarnej w Wyszkowie); 



 2 
•••• 1 szt. przyczepy logistycznej z wyposaŜeniem do działań 

przeciwpowodziowych (dla Komendy Powiatowej StraŜy PoŜarnej w Wyszkowie); 
•••• 4 szt. łodzi do ewakuacji ludzi i mienia (dla gm. Branszczyk, Zabrodzie, 

Długosiodło i Wyszków); 
•••• systemu informatycznego wspomagającego decyzję z funkcją monitoringu                      

i koordynacji prowadzenia działań przeciwpowodziowych. 
P. Woźniak dodał, Ŝe powyŜszy projekt opiewa na kwotę 3.535.000 zł , z tego dofinansowanie 
ze środków unijnych wynosi 85% czyli 3.004.750 zł., środki własne to kwota 530.250 zł, którą 
finansuje sześć gmin po 16.000 zł oraz pozostałą część-powiat. Aby otrzymać dofinansowanie, 
powiat zobowiązany jest dostarczyć do Mazowieckiej Jednostki WdraŜania Funduszy 
Unijnych w Warszawie dokumenty poświadczające współfinansowanie projektu przez gminy  
z terenu powiatu wyszkowskiego w terminie do dnia 29.09.2009. W związku z powyŜszym 
zwraca się z prośbą o podjęcie w dniu dzisiejszym uchwały w tej sprawie. 
P. Łysik spytał, kiedy powzięto informację o tym, Ŝe będzie potrzebna uchwała Rady 
Miejskiej w tej sprawie. 
P. Ewa Ćwik – Naczelnik Wydziału Planowania, Rozwoju i WdraŜania Programów 
Pomocowych w Starostwie Powiatowym poinformowała, Ŝe 15 września 2009 r. 
P. Łysik spytał, dlaczego więc, projekt tej uchwały nie został przedstawiony na sesji Rady 
Miejskiej, która odbyła się 24 września 2009 r. 
P. Ćwik poinformowała, Ŝe w dniu 17 września 2009 r. ze starostwa do urzędu przesłano 
projekt uchwały drogą elektroniczną i uwaŜano, Ŝe to wystarczy, aby uchwała została podjęta. 
P. Łysik spytał od kiedy przewidywano w tym przedsięwzięciu partycypację w kosztach 
Gminy Wyszków. 
P. Ćwik odpowiedziała, Ŝe od początku, gdyŜ taki jest wymóg, a dodatkowe punkty są za 
partnerstwo. 
P. Łysik spytał, jaka jest partycypacja finansowa pozostałych partnerów tego przedsięwzięcia. 
P. Ćwik poinformowała, Ŝe wkład własny na to zadanie wynosi 530.250 zł, z tego starostwo 
finansuje kwotę 434.250 zł, natomiast sześć gmin: Wyszków, Somianka, Brańszczyk, 
Zabrodzie, Długosiodło i Rząśnik po 16.000 zł kaŜda. 
P. Łysik spytał, kiedy ten projekt będzie realizowany. 
P. Ćwik poinformowała, Ŝe w 2010 r. 
P. Kamiński zauwaŜył, Ŝe idea jest bardzo słuszna, a podjęcie tej uchwały pomoŜe                         
wyposaŜyć gminy w niezbędny sprzęt ratowniczy, którego straŜom poŜarnym ciągle brakuje. 
P. Łysik spytał Burmistrza, czy były prowadzone ze Starostwem Powiatowym w Wyszkowie 
rozmowy na temat powyŜszego projektu. JeŜeli tak, to jakie były skutki tych rozmów. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe osobiście w takich rozmowach nie 
uczestniczył, ale rozmowy prowadzone były przez Burmistrza Nowosielskiego i Komendanta 
StraŜy – P. Woźniaka. 
P. Woźniak potwierdził, Ŝe taka rozmowa miała miejsce i w zamian za dofinansowanie 
projektu przez Gminę Wyszków, jeden z zakupionych samochodów ratowniczo-gaśniczych, 
ma być przeznaczony dla OSP w Rybnie. 
P. Curuł uwaŜa, Ŝe udzielenie przez gminę pomocy finansowej w wysokości 16.000 zł                   
w zamian za zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców całego powiatu oraz wyposaŜenie OPS 
w Rybnie w niezbędny samochód ratowniczo-gaśniczy, nie wymaga  dłuŜszego zastanowienia. 
NaleŜy przychylić się do wniosku powiatu i podjąć tę uchwałę. 
P. Łysik poinformował, Ŝe nie kwestionuje zasadności podjęcia uchwały, ale procedurę jej 
uchwalenia.  
P. Arbaszewski zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym temacie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11, przeciw – 1, wstrzym.się – 4), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 
Wyszkowskiemu pomocy finansowej. 
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P. Łysik uwaŜa, Ŝe udzielenie przez gminę pomocy finansowej na 2010 r. jest 
zobowiązaniem finansowym i wymaga odrębnej  zgody Rady Miejskiej.  
Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe konsultował to zagadnienie z radcą 
prawnym i uzyskał opinię, Ŝe nie ma potrzeby podejmowania odrębnej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 1, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLIV/325/09  w sprawie udzielenia Powiatowi 
Wyszkowskiemu pomocy finansowej. 
 
Ad. 6. 
P. Arbaszewski zgłosił, Ŝe w zestawieniu wniosków budŜetowych na 2010 r. zabrakło  
wniosku, złoŜonego przez niego, w sprawie naprawy pasa jezdnego ul. Zielonej oraz 
wykonanie chodnika przy ul. Zielonej. Prosi o uzupełnienie zestawienia o powyŜsze wnioski. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe jest to na pewno efekt przeoczenia                       
i zestawienie zostanie uzupełnione o  wszystkie brakujące wnioski.  
 
Ad. 7. 
O godz. 18.35, uznając porządek obrad XLIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 

    
 
 
 
 Protokołowała                                Sekretarz obrad                          Przewodniczący Rady 
 
BoŜena Czerwińska                      ElŜbieta Piórkowska                          Józef Biernacki 
 
 

 
 

 


